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Smlouva o poskytování sociální služby  
v Chráněném bydlení – Staré Město 

 

 

1. Já-klient/ka   

jméno a příjmení:  

datum narození:                                      

trvale bytem:  

v zastoupení:  

  

 

                            

2. Poskytovatel 

Sociální služby Uherské Hradiště,              

příspěvková organizace  

uzavřeli v souladu se Zákonem o        

sociálních službách v platném znění,  

tuto Smlouvu o poskytování  

sociální služby  

v Chráněném bydlení – Staré Město.
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I. Předmět Smlouvy a osobní cíl klienta 
 

Předmětem Smlouvy je poskytování sociálních služeb 
v Chráněném bydlení – Staré Město. 

 

  

 

Smlouva stanovuje podmínky, za kterých Vám bude 
poskytována sociální služba.  

 

               

Podle možností schopností a zájmů si stanovíte osobní cíl  
a budete podporován/a při jeho plnění. 
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II. O poskytované službě – druh a rozsah 

 

Služba dohodnutá v této Smlouvě se poskytuje  

v Chráněném bydlení – Staré Město. 

 

Adresa: ulice Velehradská č. p. 2196, č. p. 2197,  
686 03 Staré Město  

Pomoc a podpora pracovnic je celodenně. 

 

Bydlení: celoročně, i o prázdninách a svátcích.     
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III. O úhradách 
 
Úhrada za bydlení:        

 

Za jednolůžkový pokoj – cena 260,- Kč/den.  
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Dvoulůžkový pokoj – cena 240,- Kč/den.  
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Úhrada za pomoc a podporu pracovnic:  
 

Podle skutečně poskytované podpory a pomoci.  

Cena 155,- Kč/1 hodina, do 80 hodin měsíčně. 

Cena 135,- Kč/1 hodina, nad 80 hodin měsíčně poskytnuté 
pomoci a podpory. 

 

 
 

 

Způsob placení: Příspěvek na péči Vám dojde na Váš bankovní účet, 

následující měsíc z něj zaplatíte vykázanou pomoc a podporu za 

předešlý měsíc na účet Sociálních služeb Uherské Hradiště. Pokud 

nemáte dostatek financí na poskytnutou pomoc a podporu, můžete si 

zažádat o individuální slevu. 
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Úhradu za stravu a náklady na osobní potřeby si hradíte sami. 

Kdykoliv Vám pomůžeme při hospodaření s penězi, pokud budete 

potřebovat. 

 

Co Vám v Chráněném bydlení poskytneme: 

ubytování + stravu + pomoc a podporu 

 

IV. O ubytování  

 

Bude Vám poskytováno ubytování ve dvou jednopodlažních domech 

rodinného typu.  

 

 



 

 
8 

  

 

 

Pokoj je vybaven: 

postelí, nočním stolkem, šatní skříní, konferenčním stolem  

a křeslem. 
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Každý dům má svou toaletu a koupelnu. 

           

Klienti mají k dispozici společnou kuchyň. 

 

Každý klient má vlastní klíč od pokoje a od domu.  
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Pokoj si můžete vybavit vlastním zařízením, například: 

televizí, rádiem, obrázky a upomínkovými předměty, 

květinami aj. 

 

 

 

 

 

Cena ubytování také zahrnuje: 

topení, teplou a studenou vodu, elektřinu 
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V. O stravování  

Oběd Vám doveze firma. Můžete si ho uvařit i sám/sama, 
nebo Vám pomohou pracovnice.  
Dietní stravu Vám také pomohou pracovnice zajistit.  
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Jídlo si vybíráte z 5 druhů jídel z jídelníčku týden dopředu.  

Cena za jídlo je dle platného ceníku firmy, která obědy dodává. 

 

Snídaně a večeře si zajišťujete samostatně, nachystáte si, na 
co máte chuť. O pomoc s nákupem či s přípravou snídaně  
a večeře můžete požádat pracovnice. 

 

 

Když máte hodně peněz, můžete si dopřát bohatou snídani  

i večeři. 
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Když máte málo peněz, máte snídani a večeři skromnější.

         

 

VI. O úkonech péče  

 

Klient/ka si sjednal/a s poskytovatelem tuto pomoc  

a podporu: 

Pomoc při zajištění stravy. 
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Poskytnutí ubytování. 

 

Pomoc při zajištění chodu domácnosti. 
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Pomoc a podpora při osobní hygieně, nebo poskytnutí 
podmínek pro osobní hygienu. 

 

         

 

Zprostředkování kontaktu se společenským prostředím. 
Také můžete jít do kina, divadla, jet na výlet nebo na letní či 
zimní rekreaci. 

       
            

           
 



 

 
16 

  

Výchovné, vzdělávací a aktivizační činnosti – něco si 
můžeme společně vyrobit, pracovnice Vám pomohou i s tím, 
co Vás baví. 

 

Sociálně terapeutické činnosti – např. nácviky: vaření, praní 
a péče o prádlo, telefonování, přiměřené komunikace atp. 

 
 

Pomoc a podpora při uplatňování práv, oprávněných 
zájmů a při obstarávání osobních záležitostí.  
Pracovnice Vás doprovodí na úřad, k lékaři, ke kadeřnici 
nebo někam jinam. Na úřadech Vám pracovnice také 
pomohou všechno vyřídit. 
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Fakultativní činnosti – co Vám služba nabízí navíc: 
dopravu. 

 

Služebním autem můžete dojet kamkoliv.  

 

Zaplatíte 12,- Kč/1 kilometr. 
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VII. O dodržování pravidel  

 

Klient byl seznámen s vnitřními pravidly poskytovatele 
„Pravidla služby“ a je povinen tato pravidla dodržovat.  

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PRAVIDLA 

SLUŽBY 
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Musíte dodržovat Pravidla služby 

Chráněného bydlení – Staré Město   

        

 

Můžete si stěžovat 

        

 

       Nesmíte nic ničit       Nesmíte nikomu ubližovat 
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V Chráněném bydlení musíte dodržovat Pravidla služby. 
Pokud je budete porušovat, budete muset odejít.  
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VIII. Ochrana osobních údajů 

 

Osobní údaje jsou nezbytné pro poskytování sociální služby. 
Souhlasíte s jejich zpracováním. 

 

 

IX. Výpovědní důvody  

 

Pokud nebudete chtít dále využívat službu Chráněné bydlení 
– Staré Město, máte výpovědní lhůtu 1 měsíc.    
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Pokud chce Smlouvu ukončit Poskytovatel, musí k tomu mít 
závažný důvod a výpovědní lhůta je v tomto případě  
2 měsíce. 

 

 
      

 

              

 

 

X. Platnost Smlouvy 

Smlouva je platná ode dne uzavření. 

Smlouva se uzavírá zpravidla na 3 roky, nebo na dobu 
neurčitou. 

 

 

1 rok 2 roky 3 roky 
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XI. Závěrečná ujednání 

 

Klient/ka stvrzuje, že se se Smlouvou seznámil/a a s jejím 
obsahem souhlasí. 

 

 

  
 

Aktualizovala Bc. Lucie Patková, dne 14. 2. 2024 

Schválila Mgr. Lucia Chovanová, dne 14. 2. 2024 

Platnost, účinnost od 1. 3. 2024 

Ruší se Smlouva o poskytování sociální služby v Chráněném bydlení Staré Město – 
snadné čtení ze dne 18. 9. 2023 

 


